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要彰显个性并非五彩斑斓不可，从许多时尚达人的街拍美照发现，

素色反而更显高级感。普罗旺斯水泥系列Provence Cement Series，

从流行的中性色调中提炼精髓，以水泥独有粗细有致的质感。

从米白、浅灰、中灰到深灰，色泽层层递进，从轻盈、优雅到神秘。

由天然水泥地而催生的水泥砖，保留着原始的味道，

带来放松、质朴的氛围，传递中性色调的素雅气质。

It is not necessary to show one's personality. It can be found from the 

street photos of many fashionistas. 

On the contrary, plain color is more advanced. Provence cement series 

Provence Cement Series. 

Extract the essence from the popular neutral tone, with the unique 

texture of cement. 

From rice white, light gray, medium gray to dark gray, the color is 

progressive, from lightness, elegance to mystery. 

The cement brick produced by the natural cement floor retains the 

original flavor. 

Bring a relaxed, simple atmosphere, convey the neutral tone of the 

elegant temperament.

奶油白

NB918135

Size:900x1800mm

奶油黄

NB918136

Size:900x1800mm

PROVENCE CREAM 

CEMENT SERIES

普罗旺斯 奶油水泥系列

高级奶油风

普罗旺斯水泥系列Provence Cement Series产品，

纹理表面将灰色的素雅柔和、

细致的工艺质感和丰富的水泥云雾形成灵动纯粹的交融，

简单而深邃、低调又不乏大气感。

高级调配的各种工艺让产品表面能体验到多种手感，

还原自然触感，更拥有真实色泽，呈现细腻纹理层次。

Provence Cement Series products. 

The texture surface will be gray, elegant and soft. 

The fine craft texture and the rich cement mist form a smart and pure 

blend. 

Simple and profound, low-key and there is no lack of atmosphere. 

Various processes of advanced blending allow the product surface to 

experience a variety of hand senses. 

Restore the natural touch, more real color, showing a delicate texture 

level.

浅灰

NB918137

Size:900x1800mm

中灰

NB918138

Size:900x1800mm

NB918135

庭荠白自带素净感，不论是色彩还是质感都十分的柔和，

能给空间带来优雅的格调。

不论是搭配灰色与黑色、还是其他鲜艳的色系，

白色本身就能让其他色彩具有很大发挥空间，

都可以让整个空间显得自然有层次。

The shepherd's white has its own sense of plain purity, which is very 

soft in both color and texture. 

Can bring elegant style to the space. 

Whether it is matched with gray and black, or other bright colors. 

White itself can give other colors a lot of room to play. 

Can make the whole space look natural and hierarchical.

NB918135

NB918135

NB918136

灰色似乎很单调，但在时尚界却有举足轻重的地位，

家居界更是如此。它优雅谦逊，低调内敛，

浅灰的单色墙面搭配自然木色，

素冷中夹杂着一丝温暖，

凸显空间的洁净之感。

Grey may seem monotonous, but it plays an important role in the 

fashion world. 

This is especially true in the home world. It is elegant and modest, low-

key and introverted. 

Light gray monochrome wall with natural wood color. 

There is a touch of warmth in the plain cold. 

Highlight the sense of cleanliness of space.

NB918136

NB918136

NB918137

NB918137

NB918138

兼具时髦与复古两种格调，

无论搭配白色或黑色，

中灰都能彰显一定的高贵气质，

让空间看起来更有层次感，

好看不俗，韵味十足。

Both fashionable and retro style, 

whether with white or black, 

gray can highlight a certain noble temperament,

 so that the space looks more hierarchical,

 good-looking, full charm.

NB918138

NB918138

“最好的空间不是将我们与世界隔离，而是将我们根植于其中。”

The best space is not one that isolates us from the world, 

but one that roots us in it.
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